



ACADIANTIMBER

2024 Forestry Scholarship

\$2,500 Awards

WHO IS ELIGIBLE:

- A graduating high school student entering an accredited college or university forestry program in New Brunswick or Maine
- A returning accredited college or university forestry student in New Brunswick or Maine
- Previous recipients of Acadian scholarships may reapply each year

HOW TO APPLY:

- Complete the attached application form
- Enclose your most recent official academic transcripts, a letter outlining your careers goals, non-academic interests and activities, and any other information you would like to highlight, and at least one Letter of Recommendation from a counsellor, advisor, or teacher/professor

For additional information or questions:

hr@acadiantimber.com

Apply by May 31, 2024



Scholarship Application

How to apply:

1. Complete and sign the enclosed application form. Note that a Word version of the application form is attached when viewing this file in Adobe.
2. Enclose your most recent official academic transcripts from high school, college or university.
3. Enclose a letter outlining your careers goals, non-academic interests and activities, and any other information you would like to highlight.
4. Enclose at least one Letter of Recommendation from a counsellor, advisor, or teacher/professor

Send your completed application to:

hr@acadiantimber.com

The closing date for applications is May 31, 2024.

Successful applicants will be announced by June 30, 2024. Proof of enrolment will be required prior to payment.



ACADIAN TIMBER SCHOLARSHIP APPLICATION

Complete this application
and return by May 31, 2024 to: hr@acadiantimber.com

Name Last	First	e-mail address	Telephone
------------------	-------	----------------	-----------

Permanent Address	Number/Street	City	Province/State	Postal/Zip Code
--------------------------	---------------	------	----------------	-----------------

Name of Last School Attended	Date of Graduation
-------------------------------------	--------------------

University or College to be Attended

Course of Study	Anticipated Graduation Date
------------------------	-----------------------------

I hereby certify that all statements contained in the foregoing application are true and correct to the best of my knowledge.

DATE:	SIGNATURE:
--------------	-------------------



ACADIANTIMBER

Bourse en foresterie 2024

\$2,500

CRITERES D'ELIGIBILITE:

- Les étudiants graduant du secondaire et qui entreprennent un programme de foresterie accrédité dans un collège ou université du Nouveau-Brunswick ou du Maine.
- Les étudiants qui sont de retour en foresterie dans un collège ou une université accréditée du Nouveau-Brunswick ou du Maine.
- Les anciens bénéficiaires de bourses Acadian peuvent présenter une nouvelle demande chaque année.

POUR POSTULER:

- Remplir le formulaire de candidature disponible sur notre site web.
- Attacher un relevé de notes officiel récent, une lettre exposant vos objectifs de carrière, vos intérêts et vos activités personnelles ou autre information jugée pertinente. Aussi, inclure au moins une lettre de recommandation d'un conseiller, conseiller pédagogique ou d'un enseignant/professeur.

Pour obtenir un formulaire de candidature ou plus de détails,

www.acadiantimber.com

hr@acadiantimber.com

Date limite pour soumettre une
candidature : 31 mai 2024



Demande de bourse

Comment postuler:

1. Remplissez et signez le formulaire de demande ci-joint.
2. Joignez vos relevés de notes officiels les plus récents du secondaire, du collège ou de l'université.
3. Joignez une lettre décrivant vos objectifs de carrière, vos intérêts et vos activités non académiques et toute autre information que vous souhaitez mettre en évidence.
4. Joignez au moins une lettre de recommandation d'un conseiller ou d'un enseignant/professeur.

Envoyez votre demande dûment remplie à l'adresse suivante :

hr@acadiantimber.com

La date limite de dépôt des candidatures est le 31 mai, 2024.

Les candidats retenus seront annoncés d'ici le 30 juin 2024. Une preuve d'inscription sera exigée avant le paiement.

ACADIAN TIMBER DEMANDE DE BOURSE

Remplissez cette demande
et la retourner avant le 31 mai 2024 à: hr@acadiantimber.com

Nom	Prénom	adresse courriel	# téléphone
------------	---------------	-------------------------	--------------------

Adresse permanente	Numéro/Rue	Ville	Province	Code postal
---------------------------	-------------------	--------------	-----------------	--------------------

Nom de la dernière école fréquentée	Date d'obtention du diplôme
--	------------------------------------

Université ou collège fréquenté
--

Programme d'études	Date prévue d'obtention du diplôme
---------------------------	---

Je certifie par la présente que toutes les déclarations contenues dans la demande ci-dessus sont vraies et exactes au meilleur de ma connaissance.

DATE:	SIGNATURE:
--------------	-------------------